



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE  
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 31 DE MAIG DE 2016**

**NÚM. i Classe de Sessió:** 5/2016. Ordinària.

**Dia i hora:** 31/05/2016 19:30h

**ASSISTENTS:**

**PRESIDENT**

RAFAEL SIMO SANCHO

Grup Municipal PSOE

**VICEPRESIDENTA**

ALICIA BRANCAL MAS

Grup Municipal COMPROMIS

**VOCALES**

**Regidors**

CRISTINA GABARDA ORTIN

Grup Municipal Ciudadanos

**Veins designats pels Grups Polítics Municipales.**

D<sup>a</sup>. EVA FORES CASTELL

Grup Municipal CSenM

**Veins designats per la Tinença Alcaldia**

MARI CARMEN RIBERA SORIANO

Grup Municipal PSOE

**Representants de Associacions de Veins.**

D<sup>ÑA</sup>. VICENTA PALAU CAMPOS

AAVV EL FARO

DON CLEMENTE MIRÓ PONS

AAVV EL PINAR

DON JOSE CARLOS MAS GARCIA

AAVV MERIDIANO

**Representants Asociacions Sectorials**

D<sup>ÑA</sup> ANTONIA MIRALLES CUMBA

UNION MUSICAL DEL GRAO

DON ANDRES CARRILLO VALLS

AC GRUPO SCOUT

**SECRETARI**

D. ROMAN SIMO GOMEZ

**EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA ALBA BELTRAN MIR (AMPA LA MARINA).**

**NO ASSISTIXEN:** D. XAVIER GALLEN TORAN (PP), LORENZO CUMBA DE LA ROSA (Compromís)

**Orde del dia.**

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia **26 d'abril de 2016**,
- 2.- Informació Festes Sant Pere 2016
- 3.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:30 del dia **31 de maig de 2016**, sota la presidència de la Il·m. Senyor Tte d'Alcade, **Rafael Simó Sancho**, es reuniren els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

**1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 26 D'ABRIL DE 2016**

Declarada oberta la sessió pel Sr. **President**, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **26 d'abril de 2016**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

**2.- INFORMACIÓ FESTES SANT PERE 2016**

El Sr. **President** va voler en primer lloc, comunicar als presents que estava molt content amb les labors realitzades pel Grup de Treball, i que encara que com és normal en tot debat, havien sorgit desencontres, havia sigut un èxit quant a la participació obtinguda i una ferramenta fonamental perquè la gestió i fiscalització de les festes s'haja pogut realitzar de manera totalment transparent.

Va voler informar els presents tots els actes que representaven una novetat respecte a passades edicions de les Festes de Sant Pere, destacant especialment: **Grau Circus** (jornades d'animació infantil), la **Fideua Monumental** organitzada per la Confraria de Pescadors, el **Festival "Km 0"**, idea de Castello en Moviment, en el que participaran grups de la zona que canten en valencià i tinguen algun component femení, la **Festa Guateque** organitzada per l'AA.VV. El Far i la clausura del **Festival Dipcás** de Grups de Rock de la província organitzat per la Diputació.

Va explicar als presents que la intenció del Grup de Treball havia sigut mantindre les activitats que en anys anteriors havien funcionat, com els bous, la pirotècnia, les paelles, la torrà, etc. i introduir nous actes. Va comentar que s'havia augmentat la programació cultural amb



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

diverses activitats noves, sobretot en el Centre Cultural "la Marina", on havien augmentat les actuacions de Teatre Valencià i de ball, tant espanyol com modern.

Va comentar que el pressupost, incloent-hi els patrocinis, estaria sobre els 100.000€, prometent facilitar-ho als membres de la Junta una vegada estiguera tancat.

La **Sra. Forés** es va queixar de que en el Grup de Treball estiguera representada la Confraria de Pescadors i no les AA.VV. que tenien més raons per a estar-ho.

El **Sr. President** va respondre que havia posat un mal exemple donat que la Confraria era una entitat molt representativa en el Grau a nivell social i participatiu, ja que a més de la tradició marinera i pescadora del nostre Districte, només el dia de Sant Pere organitzava i finançava el 80% dels actes. A part d'això, incloure més participants en el Grup de Treball li restaria operativitat.

La **Sra. Forés va comentar** que esperava que en anys venidors si pogueren participar les AA.VV.

El **Sr. President** va dir que no era un tema senzill, ja que també alguns membres del Grup de Treball s'havien queixat de que mentres a ells els quedava encara molt treball per fer fins a acabar les festes, altres components havien finalitzat la seua aportació quan van acabar les reunions del Grup, no estant d'acord en què el vot d'estos últims valguera el mateix que el seu.

La **Sra. Forés** va contestar que si no estaven d'acord que no estigueren.

El **Sr. President** va opinar que calia mentalitzar-se de que a més de tindre idees calia acostar el muscle, i que no feia falta ser membre del Grup per a participar i implicar-se, posant d'exemple la Festa Guateque de l'AA.VV. El Far, a la que va voler agrair públicament l'organització del dit esdeveniment, així com interès per aportar quelcom nou a les Festes de Sant Pere.

La **Sra. Palau** va preguntar si finalment podrien posar una barra.

El **Sr. President** li va dir que s'havien realitzat tots els tràmits necessaris perquè fóra possible, tenint en compte que a més és un servici per a la gent, ja que, per exemple, durant el concert realitzat en La Panderola, inclòs dins de les activitats de l'HAM, no hi havia barra i la gent s'anava a comprar begudes a l'Hotel Herreros.

El **Sr. Carrillo** va preguntar on se celebrarien les activitats del Grau Circus.

Va contestar el **Sr. President** que en el Parc de la Panderola, i un matí en el Casal Jove, comentant posteriorment que li haguera agradat disposar d'un major pressupost per a realitzar un número superior d'activitats, però que creia que dins de les possibilitats existents, s'havia fet prou bé.

La **Sra. Gabarda** va preguntar per que no s'havia fet alguna actuació en el Parc de la Pineda per exemple.

El **Sr. President** va afirmar que havien pensat que en este primer any, per a donar-ho a conèixer, era millor centralitzar les activitats infantils en un només lloc, triant el Parc de la Panderola per la seua situació cèntrica, la qual cosa assegurava una major participació a l'estar més prop tant de Penyes i Colles, com d'altres activitats "festeres" en general. Que en anys posteriors quan Grau Circus siga més conegut i tinga un major auge es pot plantejar descentralitzar les activitats.

La **Sra. Forés** va informar que en l'última reunió de Penyes es va preguntar al representant de la Federació de Penyes si era obligat pagar per muntar cadafal. Va contestar que no, però que si no es pagava podia haver-hi represàlies. Quan li van preguntar que represàlies va contestar que "*llevarien els caragols perquè caiguera el cadafal quan pujaren i es mataren tots*".

La **Sra. Miralles va dir** que ella havia estat en l'última reunió i això no s'havia dit.

La **Sra. Forés** li va contestar que eixa reunió no havia sigut l'última, que a l'última no havia anat la **Sra. Miralles**.

La **Sra. Miralles** va dir que sí que havia estat en l'última.

El **Sr. President** va dir que era la primera vegada que sentia allò. Que quan alguna Penya li havia preguntat si calia pagar, ell havia contestat que no tenien per que fer-ho, i que no alimentaria este tipus d'acusacions sense proves que ho corroboraren.

La **Sra. Forés** va insistir en el fet que el fet era cert.

La **Sra. Cuixeres** va dir que eixe tipus d'amenaques eren constitutives de delictes.

El **Sr. President** li va dir a la Sra. Forés que si era cert que denunciara els fets.

La **Sra. Forés** va contestar que ho faria.

El **Sr. President** va explicar que si la Sra. Forés portava proves sobre les dites amenaces seria el primer a anar a denunciar, però si no era així no s'anava a fer eco de rumors, més encara que eren de sentides, ja que l'única persona d'entre els presents que havia estat en la dita reunió era la Sra. Miralles que negava que hagueren ocorregut, demanant després al Sr. Secretari que tot el que s'ha dit constara en acta.

La **Sra. Forés** va dir que no li importava que constara en acta ja que no tenia cap por.

### 3.- PRECS I PREGUNTES

En primer lloc es va passar a respondre les preguntes efectuades via correu electrònic pel President de l'AA.VV. El Pinar Clemente Miró.

Quant a la torre de llum col·locada enmig del carrer, prop de Mercadona, El **Sr. President** va informar que la col·locació de la dita torre s'havia realitzat sense sol·licitar la preceptiva llicència, i que s'estava tractant de resoldre. Va comentar que els tràmits administratius no eren fàcils i va posar com a exemple el cas del Museu d'Art de Castelló, que tenia posades unes tanques junt amb un dels seus murs des de feia més de 2 anys. Va explicar que en el seu moment es van col·locar perquè el dit mur tenia unes deficiències que havien de ser reparades, i que com després de realitzar les dites reparacions el Museu no ho havia notificat a l'Ajuntament, no es podien llevar, ja que una vegada es col·loquen no es poden retirar sense un document que constate que la reparació ha sigut realitzada. Pareix que en el Museu ningú vol fer-se responsable de la dita reparació i actualment, des del departament d'urbanisme estaven intentant que li'ls facilitara, encara que fóra una factura d'esta, per a poder retirar-les.

Posteriorment va passar a informar del cas del solar siti en la rotonda de l'Av. Harley Davidson, comunicant als presents que s'havia cursat una orde perquè ho tancaren, però que era difícil de resoldre per que pertany a l'empresa Jardins de Castalia, la qual està actualment en concurs de creditors i esta causant problemes a veïns i Ajuntament, ja que té diverses edificacions sense acabar en tota la ciutat, i que en la situació que es trobava era difícil que duguera a terme l'orde de tanca, a més que hi havia una família vivint dins.

La **Sra. Gabarda** va comentar que la major problemàtica existent a causa del dit solar era que per allí passaven molts xiquets per a anar als Col·legis i a l'Institut Miquel Peris, i que entre que la tanca està en mal estat i la vorera és ridículament estreta i es troba majoritàriament invadida per la mala herba, pràcticament han de passar per la calçada, amb el perill que això representa, suggerint que s'ampliara la vorera.

El **Sr. President** va contestar que s'estava parlant de dos coses distintes. Una era la tanca, la qual cosa era un pegat i l'Ajuntament era perfectament conscient d'això, però que almenys impedia que ningú entrara i poguera fer-se mal. Una altra era acabar almenys la urbanització, és a dir resoldre la UE (Unitat d'Execució). Va explicar que en eixa zona hi havia dos UE, la UE-81 i la UE-15, formades pel solar en què hi havia un edifici a mitges, el solar que esta davant del Pavelló Emilio Fabregat i un altre més, pertanyent dos d'ells a la UE-15 i un a la UE-81. Va informar que un dels tres, el situat enfront del Pavelló EF, era sòl de tipus dotacional i estava previst realçar una actuació l'any pròxim, i que inclús potser durant el present any es realitzara una xicoteta adequació. Quant als altres dos, de moment s'havia ordenat el seu tanca, perquè no hi havia fons per a resoldre les UE, la qual cosa consistia a urbanitzar la zona, que significava posar voreres i deixar en condicions el solar comprés dins de les mateixes, explicant als presents que les voreres entraven dins d'eixa urbanització i formaven part de la mateixa, no podent realitzar-se per un costat les voreres i per un altre la urbanització.



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

La **Sra. Gabarda** va dir que en este cas la vorera ja estaven fetes i que en tot cas seria ampliar-la perquè no haguera que baixar a la calçada, i que això no entrava dins del PAI, ja que el PAI era això de dins.

El **Sr. President** va contestar que, en primer lloc, no es tractava d'un PAI sinó d'una UE que era una cosa totalment distinta, i en segon, si no les ampliaves per dins perquè era part de la UE, per fora menys, ja que havies de robar el dit espai a la calçada, la qual cosa no es podia fer perquè llavors el vial no complix amb la normativa per no tindre les mesures mínimes requerides.

La **Sra. Gabarda** es va queixar de que a més, en la dita vorera hi havia un fanal i un pal, la qual cosa feia més difícil encara el pas per allí.

El **Sr. President** va contestar que tant de bo es pogueren retirar, però que a hores d'ara eren responsabilitat de l'agent urbanitzador i l'Ajuntament no podia llevar-ho.

La **Sra. Gabarda va preguntar** si llavors la tanca ho anava a fer l'Ajuntament.

El **Sr. President va contestar** que no, que el que s'havia fet era una OE (orde d'execució) perquè es tancara.

La **Sra. Gabarda** va dir que llavors no era segur que ho feren.

El **Sr. President** va dir que efectivament no ho era, i que si incomplien l'OE, s'iniciava un expte. Adtiu i se li començaven a imposar a l'infractor multes coercitives.

El **Sr. Miró** va comentar que a banda del mal estat de la tanca, el solar estava en un estat insalubre i que hi havia fem, rates etc.

El **Sr. President** va respondre que eren dos OE distintes. Una OE era perquè es netejara i arreglara el solar i l'altra OE era per a que la tanca estiguera en condicions, però que una cosa portava a l'altra. Va posar com a exemple el solar siti en la Pza Miquel Peris, que estava tanca adequadament, i va dir que encara que es netejava cada any, també es mantenia en millors condicions pel fet que la tanca impedia que ningú entrara, així com que es depositaren fems etc.

La **Sra. Gavarda** va preguntar si no hi havia cap altra solució, ja que intuïa que les multes coercitives causarien poc efecte tenint en compte la situació ja comentada en que es trobava l'empresa propietària del solar.

El **Sr. President** va contestar que l'única una altra opció era que l'Ajuntament resolguera la UE, la qual cosa tenia un cost estimat d'uns 700.000 € segons els tècnics municipals, i que per desgràcia els recursos econòmics de l'Ajuntament no eren il·limitats, ja que si ho foren no hi hauria problema a resoldre totes les UE pendents, però que per desgràcia no era el cas.

El **Sr. Miró va comentar** que li preocupava el tema de la salubritat i va preguntar si l'Ajuntament no podria encara que fóra arreglar el solar.

La **Sra. Gabarda** i la **Sra. Brancal** van contestar que el dit solar era una propietat privada a què no es podia accedir sense una orde firmada per un jutge.

Va passar llavors el **Sr. President** a contestar la pregunta referent a les palmeres del Carrer Juan Sebastián Elcano, informant els presents que des de la Regidoria de Medi Ambient s'anaven a col·locar el mateix tipus de palmeres que s'havien triat per al Passeig Buenavista, les denominades Washingtonianes. Va confirmar que es col·locarien després de les Festes de Sant Pere.

A continuació responent a la petició realitzada pel **Sr. Miró** sobre la sincronització del semàfor de vianants de la via de servici del Cmno. Serreual, el **Sr. President** va informar de que el dit semàfor anava a suprimir-se.

Quant a la situació del Carrer El Palmerar, va informar de que continuava sent la mateixa però que al ser propietat d'un banc, era un poc millor que la del solar de Harley Davidson, i que creia que almenys anaven a arreglar-ho i realitzar un tancat en condicions.

En relació als cables dels focus col·locats en els arbres pròxims al Restaurant siti en el Parc del Pinar, el **Sr. President** va contestar que van ser col·locats il·legalment per l'anterior concessionari i s'està esbrinant si és possible retirar-los.

Sobre la sol·licitud de neteja dels embornals d'Av. Els Pins, el **Sr. President** va dir que anava a fer-se un treball de rescat i prevenció, és a dir, s'anaven a netejar i a intentar posar mesures perquè no tornaren a estar en semblant estat.

Va passar el **Sr. President** a comentar el problema de l'aigua dels Horts Urbans del Serradal, però el Sr. Miró li va comunicar que ja estava solucionat gràcies a un dels ocupants de les parcel·les, i que el problema estava en el filtre que estava situat abans de l'eixida de l'aigua que estava embossat.

Quant a la qüestió realitzada pel **Sr. Miró**, relativa al SMC ja comentada en anteriors sessions de la Junta de Districte, el **Sr. President** va informar de que és una obra que requereix de pressupost previ i que este s'havia sol·licitat a BECSA, estant a l'espera de rebre més informació per part del departament responsable.

Finalment, va comunicar la informació rebuda des de la Regidoria de Medi Ambient, en la que s'indicava que en el Pla de Millora del Parc de la Pineda, que comptava enguany amb 100.000€, estava previst: reparació de totes les portes, adequació de l'entrada de l'Av Harley Davidson, col·locació de més taules, instal·lació d'equipament esportiu, etc. estant a temps els veïns de proposar qualsevol suggeriment que serà estudiada des del Negociat de Gestió Ambiental.

Va informar de que en la web de participa s'havia obert una enquesta de col·locació de jocs infantils, finançats per la Regidoria de Medi Ambient. S'havien triat tres ubicacions per Districte i els jocs es col·locarien en la més votada. En concret en el Grau cal triar entre: Pza Miquel Peris, Jardí del Port i Pza de la Pineda.

Va animar als presents a participar i va comentar que era important registrar-se, ja que encara que costava un poc fer-ho, la idea de l'equip de govern era utilitzar cada vegada més la dita web perquè els veïns expressaren la seua opinió.

La **Sra. Gabarda** va preguntar si es tenia previst substituir els jocs infantils que s'havien cremat en el Parc de la Pineda.

Va contestar el **Sr. President** que suposava que estaria contemplat dins de l'anteriorment comentat Pla de Millora, però que no obstant es realitzaria la petició de substitució perquè era el correcte.

La **Sra. Gabarda** es va queixar de que en cap dels jocs infantils del Parc del Pinar havia instal·lades rajoles de cautxú, sol·licitant que es comprovara que es complira la normativa, i si no era així que se li posara remei.

El **Sr. Carrillo va dir** que creia que en llocs on hi havia terra no era obligatori.

La **Sra. Gabarda va comentar** que en cap dels jocs infantils del Parc del Pinar hi havia prou terra per a protegir d'una caiguda, i que potser en el moment de la seua instal·lació, complien la normativa però segurament hui en dia no.

El **Sr. President** va apuntar que una cosa era que haguera que necessitaren major quantitat de terra i una altra que no compliren la normativa, i que la simple imatge mental de les rajoles de cautxú enmig del Parc del Pinar li resultava estèticament desagradable.

La **Sra. Gabarda va sol·licitar** llavors que es resolguera per a l'any pròxim el tema de l'autobús escolar per a la zona del Pinar, ja que al no haver-hi servici els xiquets anaven a peu i era una ruta perillosa. Va afegir que ja que enguany no s'havia solucionat, més valia ser previsors i sol·licitar ja el restabliment de servici d'autobús per a l'any que ve.

El **Sr. President va contestar** que no estava segur que el dit servici fóra de competència municipal, però que ho esbrinaria. I que en el cas que la competència fóra de la Generalitat esperava que el seu Grup Polític (Ciutadans) ho traslladara a les Comissions de les Corts.

La **Sra. Gabarda** es va queixar de la situació del Restaurant del Pinar, que obri en distints períodes sense cap continuïtat, canviant de subarrendatari constantment, no de concessionari ja que este és una mercantil el de la qual titular és un Regidor de l'Ajuntament. La **Sra. Gabarda** va sol·licitar la rescissió del contracte per mala gestió ja que no donava cap servici als veïns i usuaris.

El **Sr. President** va contestar a més que la mercantil deu diners a l'Ajuntament, ja que no paga el cànon estipulat i que potser no siga excessivament difícil rescindir el contracte degut a això.

La **Sra. Gabarda** va dir que s'havia anat subarrendant presumptament a diferents persones sense autorització de l'Ajuntament i que alguns dels dits subarrendataris inclús havien sigut sancionats per la Policia.

La **Sra. Gabarda** va dir que el solar de la Pza Miquel Peris estava en males condicions, la qual cosa era especialment insalubre per estar junt amb un Bar.

El **Sr. Secretari** va dir que no feia molt s'havia netejat perquè precisament el propietari del bar s'havia queixat i es comandament una notificació al propietari i este ho va arreglar.

El **Sr. President** va dir que no obstant això, s'informaria sobre quan es net per última vegada i de l'estat actual.

El **Sr. Carrillo va preguntar** si hi havia un límit temporal quant a l'execució de les actuacions aprovades en els Pressupostos Participatius.

El **Sr. President** va contestar que efectivament ho havia, i que havien de realitzar-se abans de finalitzar l'any per al que estaven pressupostades. Va comentar que l'Ajuntament, i



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

concretament l'àrea que a ell li competia havia tingut problemes de falta de personal tècnic per a afrontar tots els projectes que havien de realitzar-se, a causa de la gran acumulació que s'havia produït entre Pressupostos Participatius, Pressupost Ordinari (en el qual hi havia 7.000.000€ d'inversió, més que en els 5 anteriors anys junts) i Inversions Financerament Sostenibles (més de 3.000.000 del passat any i quasi 9.000.000€ del present). Per tot això molts d'ells havien hagut de realitzar-se per mitjà d'Assistències Tècniques externes a l'Ajuntament, i que actualment la gran majoria d'ells, la pràctica totalitat, estaven ja en marxa. Va afegir que estava preocupat pel tema però va garantir que es realitzarien més del 80% de les actuacions previstes en els Pressupostos Participatius.

El **Sr. Carrillo** va considerar interessant que es publicitara la recentment presentada APP del SMC davant de les AA.VV. i els membres de la Junta de Districte.

La **Sra. Brancal**, el **Sr. President** i el **Sr. Secretari** van explicar el funcionament de l'APP als presents i van lloar la seua senzillesa, comoditat i bon funcionament.

El **Sr. Mas** es va queixar de que en la Marjalería ja hi havia molts mosquits.

La **Sra. Ribera** va informar de que a partir del 14 de juny l'Ordenança de Prevenció del Mosquit Tigre entraria en vigor i es podria començar a aplicar-la, però que no obstant estaven ja realitzant actuacions tot els dies des de les 06:00h a les 14:00h en les zones afectades.

El **Sr. Mas va dir** que en la zona del Parc Meridià encara no s'havia actuat.

La **Sra. Ribera** va dir que ho esbrinaria.

El **Sr. Mes va informar** de que en l'eixida del riu, enfront de la gasolinera "low cost" hi havia un gran focus, ja que quan eixia l'aigua es quedava embassada i era terreny abonat per a les larves dels mosquits.

També es va queixar del sistema d'arreglega de poda implantat per l'empresa, la qual ha establert certs punts on esta es deu de deixar, i només passen un dia a la setmana a arreglegar-la, amb la qual cosa es produïxen grans acumulacions durant uns quants dies, amb el perill que això comporta.

El **Sr. President** va dir que la part positiva és que la gent no la depositaria en qualsevol lloc, sinó que s'acumularia en punts concrets.

El **Sr. Mas** va dir que a més, els punts triats no eren els més adequats, posant com a exemple un dels punts triats per l'empresa, el qual és un terreny privat que s'està utilitzant sense permís del propietari.

Finalment va sol·licitar mobiliari urbà per al Parc del Meridià, al qual, va dir, li feien falta moltes coses.

El **Sr. President** va dir que eren conscients i que parlaria amb la Regidor de Medi Ambient perquè es posara en contacte amb ell.

Per a acabar, el **Sr. President va proposar** avançar la pròxima sessió al penúltim dimarts de mes, **21 de juny**, per a evitar que s'haja de celebrar durant les festes de Sant Pere, la qual cosa va ser aprovat per unanimitat.

I sent les **21:00h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte